

高尔夫球厂订做：高尔夫球、荧光球、夜光球、礼品球，GOLF BALL

产品名称	高尔夫球厂订做：高尔夫球、荧光球、夜光球、礼品球，GOLF BALL
公司名称	深圳市帝王高尔夫制品有限公司
价格	面议
规格参数	产品类别:荧光球（夜光球） 品牌:帝王牌 货号:DW-030
公司地址	深圳市光明新区公明办事处上村社区民生路68号306
联系电话	13554708818

产品详情

直径：42.67mm,（国际标准高尔夫球尺寸为：不得低于42.6-42.8之间）符合标准，重量:45g，（练习球的重量标准为45g-45.93g之间），本厂的45-45.4g是符合高尔夫球的要求重量标准。弹力:80%左右，（其实弹力本厂可以依客人要球订制，70%、75%、80%、85%、90%都可）弹力稳定性特佳。

内为抗暴球芯，主要由低碳环保的原料、橡胶助剂、硫化剂等十几种化工原料混炼而成、经高达220度的高温，日本高压机注成，留有真空疏核回弹体设计，球体结成材料宗合密度为1.19g/cm³，外层采用美国杜邦原材料surlyn是离子树脂的一种，内含钠离子和锌离子，加以荧光材料与多种化合物混合而成，根据客户要求弹力大小，回旋方向及硬度等相关要求制订包裹厚度，一般标准厚度为0.75—1.80mm之间；球感硬实、声音清脆、弹跳稳定、距离理想、抗寒、抗暴。

本厂的球体表面蜂洞主要以442、432、366、392、型号为主，设计这些蜂洞是以减少空气的阻力及提高升力，让高尔夫球飞得更远更容易控制，球的飞行轨迹会受到重力即球本身的重量以及空气的阻力的影响，因此，如何降低空气阻力便成为研制表面蜂洞的关键，空气对于任何在其中运动的物体都会产生施力，空气动力学家把空气对运动中的物体的施力分成两部份：升力及曳力，曳力的作用方向与运动方向相反，而升力的作用则朝上垂直于运动方向。高尔夫球在击打出去以后，其前方会有一高压区，空气流经球的前缘再流到后方时会与球体分离，同时球的后方会有一个紊流尾流区，在此区域气流起伏扰动，导致后方的压力较低，尾流的范围会影响到曳力的大小，蜂洞可使空气形成一层紧贴球表的薄紊流边界层，使得平滑的气流顺着球形多往后移动一些，而减小尾流的范围，因此有合格的蜂洞高尔夫球所受的曳力约只有平滑圆球的一半，本公司的球表设计符合国际风力学原理合格投产。这是国内民营企业为数不多的合格高尔夫球。

本公司的练习球采用设计原理：充真空设计，芯核疏体结构，受球杆外力击打，受力为从外向里传输，传达中芯疏体结构，不会产生爆裂。（凭球杆击打也不会爆裂）。适合所有球场及练习场练习使用。

本公司主要生产：双层练习球，双层浮水球，双层比赛球，三层比赛球，四层比赛球，水晶球，金属球，双层礼品球，彩色球，公仔球，运动球，钛球，闪光球，彩带球，烟雾球，特种图案球，盒子套装球，高级礼品套装等。质量性能优越，标准，价格实惠，代印1至6色logo；另外向外厂供应各种球芯：浮水球芯，练习球芯，比赛专用球芯等，可以来样订做或按客户要求订做特殊球芯及特殊球种

本公司引进国外进口原料，设备，开发及先进的技术体系，拥有一批娴熟，经验丰富的专业技术人员，不断创新，逐步迈向高尔夫行业的前列。目前已经形成一定规模，技术全面的，供应量较大的，品种较齐全的国内高尔夫生产厂商，欢迎各界新老朋友到厂里来参观。来电咨询及下单生产。所有高尔夫制品公司在全面配套供货，分销，公司可以对外厂提供半成品，代工成品等全套服务。 欢迎来电咨询，下单生产，按客人的要求订制，印刷客人要求的logo，网上标的价格只作参考，球的要求及性能数量会对球的价格有影响，以实际要求及协商价格为准。谢谢关照！

咨询电话：0755-23419558

公司传真：0755-27124029

邮箱e-mail：dwgolf@163.com

二十四小时服务电话：13554708818 老吴

公司网址：<http://www.golfdw.com>

diameter of 42.67 mm.; (international standard golf size for: may not be less than 42.6 42.8) complies with the standards and weight: 45 g, (practice the weight of the ball standard for 45 g-45.93 g between), our 45-45.4 g is in line with the requirements of the golf ball weight standard. elastic: 80%, (in fact we can stretch of guests to the ball in the system, 70%, 75%, 80%, 85%, 90% and, can be) elasticity is very stable.

for accounts in ball core, mainly from low carbon raw materials, rubber additives and curing agent ten kinds of chemical raw materials mixed refine and become, as high as 220 degrees by the high temperature, high pressure machine note into japan, stay thin nuclear rebound body design vacuum, a sphere and density of material pope 1.19 g/cm³, outer using the american dupont materials surlyn is a kind of ion resin, containing sodium ions and zinc ion, duozhong compounds with a mixture, according to the customer request elastic size, swing direction and hardness and other related requirements, the general standard for parcel thickness thickness of 0.75-1.80 mm; touch hard, sound is ringing, bounce stability, and the ideal, cold resistance, accounts.

our factory sphere surface bees mainly in the hole 442, 432, 366, 392,, and the model is given priority to, the design of the bees hole at a reduced the resistance of the air and improve the lift, let golf fly far easier to control, the ball's flight path will be affected by gravity is the weight of the ball itself and the influence of the air resistance, therefore, how to decrease air resistance will become the key hole surface bees developed, in which the air for any movement of the object will produce, too, sending the air to air dynamics home in the movement of the object to force into two parts: lift and drag force, drag force role with the direction of the movement direction instead, and the role of the lift is perpendicular to the direction of the movement. golf in the strike after go out the front, there will be a high ball, air flows through the leading edge of flow to the rear again when separation, and at the same time with the ball behind the

ball will have a turbulent wake area, in the region and in the rear, air disturbance of the pressure is low, the scope of the wake will influence the drag force size, bees hole can make the air to form a layer of turbulent boundary layer thin ball table, make smooth flow down the spherical many moving back, and reduce the drafting some scope, therefore have qualified bees hole golf from the drag force only about half of the smooth ball, the company ball table design conforms to the international wind study principle qualified put into production. this is one of the few domestic private enterprises qualified golf.

the company's practice design principle: filling the ball vacuum design, thin body structure, core nuclear by external force, stress for cues hit from the outgoing transmission, communicate in thin body structure is the core, won't produce wild crack. (with clubs struck also won't suddenly and violently crack). suitable for all stadium and practice using the driving range.

the company mainly produces: double golf balls, double submersed ball, double game ball, in three games, four layers ball game ball, a crystal ball, metal ball, double gifts ball, color, a doll ball movement, the ball ball, titanium ball, flash ball, ribbons, smoke, special ball ball design, suit the ball ball box, senior gift suit. quality performance is superior, the standard and the price is reasonable, daiyin 1 to 6 color logo; in addition to the factory supply all kinds of ball core: floating ball core, practice ball core, special match ball core, etc. can be kind to build or according to customer special requirement special ball core and special pitches

the company introduced the overseas import raw materials, equipment, development and advanced technology system, has a group of experienced and skilled professional and technical personnel, continuous innovation, and gradually towards golf the forefront of the industry. at present has formed certain scale, technology, supply of large comprehensive, variety is complete the domestic golf manufacturers, welcome the new old friend to come to visit factory. inquire and production order. all golf products company in the full support, distribution, the company can supply foreign enterprise provide semi-finished products, generation of labor finished products to full service.

welcome to telephone consultation order, according to the requirements of customer production, the system, the requirements of the guests logo printing, online mark prices make reference only, the requirements of the ball and the performance of the price of the ball and the number has influence to the actual requirements and consultation, the price shall prevail. thank you care!

phone: 86 755-23419558 consultation

fax: 86 755-27124029

mail e-mail: dwgolf@163.com

24 hours service phone: 13554708818 mr. wu

the company website: <http://www.golfdw.com>

(e-mail please use the translation into chinese characters again hair, or using the normal english, other text accept isn't open, please please cooperate!

本产品的产品类别是荧光球（夜光球），品牌是帝王牌，货号是DW-030，蜂洞数是442432366392，规格是34.5*27.5*24.5，内层材料是环保高尔夫材料，外层材料是沙林/surlyn，弹性是80%以上，直径是42.67（mm），压缩硬度是80，击打次数是1000次以上，颜色是白色，重量是45g，箱装数量是300，是否闪光是否，加印LOGO是可以，加工定制是是，适用送礼场合是广告促销,商务馈赠,节日,乔迁,生日,颁奖纪念,展销会,周年庆典,开业典礼,员工福利,公关策划,高尔夫练习场专用